

Ville de Richibucto
Arrêté 09-02

Arrêté modifiant l'Arrêté 04-10; l'Arrêté portant adoption du Plan municipal de la ville de Richibucto.

En vertu des pouvoirs que lui confère l'article 74 de la Loi sur l'urbanisme, le Conseil municipal de la ville de Richibucto, dûment réuni, adopte ce qui suit :

1. L'arrêté no. 04-10, intitulé "Arrêté portant adoption du Plan municipal de la ville de Richibucto" est modifié :
 - a) en redésignant l'utilisation du sol du NID #25156902 situé au 6 rue York, de "Résidentiel uni et bifamilial (R1)" à "Commercial centre-ville (CCV)".
2. Ladite modification est indiquée sur la partie pertinente de l'Annexe "B" dudit Arrêté, reproduite à l'Annexe "B-1" jointe aux présentes et en faisant partie

Première lecture /
First Reading:

Deuxième lecture /
Second Reading:

Third Reading and Adoption /
Troisième lecture et adoption:

APPROVED
pursuant to S.69
Community Planning Act

APPROUVÉ
En application de l'article 69
loi sur l'urbanisme

Gary Messereau
for /Minister pour le/la Ministre
Department of Environment/
Ministère de l'Environnement

January 22, 2010
Date

[Signature]
Maire / Mayor

Town of Richibucto
By-law 09-02

By-Law amending By-Law 04-10; A By-law to Adopt the Town of Richibucto Municipal Plan.

Under the authority vested in Section 74 of the Community Planning Act, the municipal Council of the Town of Richibucto, duly gathered, adopts the following:

1. By-Law 04-10, entitled "A By-law to Adopt the Town of Richibucto Municipal Plan" is amended:
 - a) by modifying the current land use of PID # 25156902 located at 6 York street from "Residential One & Two Family (R1)" to "Commercial Town Centre (TC)".
2. The modification is indicated on the relevant part of Schedule "B" of the By-Law thereof, reproduced in Schedule "B-1" included and part of this document.

20 octobre 2009 / October 20th 2009
Date

20 octobre 2009 / October 20th 2009
Date

17 novembre 2009 / November 17th 2009
Date

SCEAU/SEAL

[Signature]
Greffier municipal / Municipal Clerk

